





## Comfort and Value Combined

臻享舒适 创造价值

The perfect office chair is not easy to find. It comes down to a blend of comfort, convenience and style. The chair not only last, but also offers true value for money. Ease chairs make things easy and find the ideal balance, through an ergonomic design that keeps your staff forever satisfied.

一张完美无瑕的办公座椅实在难求 — 跃想,就是您的不二之选。它融合了舒适,便捷与时尚的独特气质。此座椅不但持久耐用,而且物有所值。跃想具备了简约风格与办公舒适随心的条件,符合人体工学的设计,让您的员工舒心满意。



## 美观外型 轻松协调

Ease chairs present a cohesive, contemporary design that is simple to complement with every type of furniture. The chairs allow your team to move around in effortless coordination for any modern office setting. When it comes to open-space seating, Ease allows for aesthetic harmony.



4

# Ergonomic Support for True Focus

人体工学设计倍添专注力

Ease allows you consistently focus in the workplace through its blend of ergonomic design and aesthetic value. Pressure points and your body's wellness are well-looked after, for enduring comfort that easily allows you to concentrate all day.

跃想办公座椅揉合了人体工学的设计与美学价值,有助您持久地专注工作,舒缓压力,以 保持身心健康,让您轻松地处理公务时集中精神,焕发活力。













6



11





### Relieves Neck Pressure 舒缓颈椎压力

The headrest can be adjusted to adapt to different heights, relieving neck pressure while also effortlessly supporting your head. 头枕可以调节,以适应不同的高度,缓解颈 部压力,同时也毫不费力地支撑你的头部。



## Adjusts to the Ideal Position 调节至理想位置

Its control handle allows you to shift your seat up or down allowing you to find the ideal sitting position.

可按您的需要调节椅座升降,锁定您的最 佳舒适坐椅位置。



### Aids Back Protection 加强背部保护

Ease offers lumbar support to strengthen your waist muscles and allows you to avoid back-related occupational issues such as spinal disc herniation and deformation

腰部支撑紧贴承托您的腰部,加强保护, 有助放松绷紧的肌肉,预防腰椎间盘突出 和脊柱变形等职业病。



### Relieves Back Pressure 舒缓背部压力

Tilting tension could be adjusted via the control for best support, depending on individual needs.

可以根据个人需要通过机关调节倾仰 张力,以减轻背压。



## Ease with Adjustable Armrest 配可调节扶手

Mechanism 机关 Simple Sychro-tilt 简易同步倾仰 Frame Color 框架颜色 Black/ Grey 黑色/灰色 Height 高度 975mm - 1075mm Depth 深度 700mm Width 宽度 700mm Seating Height 座高 450mm - 550mm

Seating Depth 座深 430mm Seating Width 座宽 510mm



Ease with Headrest & Adjustable Armrest 带头枕/配可调节扶手

Mechanism 机关 Simple Sychro-tilt 简易同步倾仰 Frame Color 框架颜色 Black/ Grey 黑色/灰色 Height 高度 1135mm - 1255mm

Depth 深度 700mm

Width 宽度 700mm

Seating Height 座高 450mm - 550mm

Seating Depth 座深 430mm Seating Width 座宽 510mm

## Material Option

物料选择

## Back Mesh 椅背网布



## Seat Fabric 座布布料



Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch cards or actual product sample. 颜色可能因印刷效果而出现差异,因此以色卡或真实样本为准。

10

## Lamex

## Office & Showroom

### Shangha

5F, Tower 3, Raffles City Changning 1193 Changning Road, Shanghai 200051 Tal· (86) 21 6278 8888

### Beijing

Room 1201-1202, 1209-1214, 12/F, No. 1, Easton Centre, No.18 Guangqu Road Chaoyang District, Beijing 100022 Tel: (86) 10 8521 7588

### Guangzhou

Unit 2, 22/F, Jun Lin Building, No. 285 Forest and East Road, Tianhe District, Guangzhou 51061C Tel· (86) 20 3892 2422

#### Shenzhen

Unit 2009, Huarong Building, No.2003 Shennan Avenue, Futian District, Shenzhen Shenzhen City, Guangdong Province 518000

#### Dongguan

191 Huan Shi East Road Tangxia Town, Dongguan City Guangdong Province 523712 Tel· (86) 769 8203 1111

### Chongqing

Room 610, 6/F, Tower 1 Chongqing IFS, No. 1 Qingyun Road, Jiangbeizui Jiangbei District, Chongqing 400024

### Hong Kond

22/F, Prosperity Millennia Plaza 663 King's Road, North Point, Hong Kong Tal: (852) 2828 4888

### HNI Singapore

58 Duxton Road #01-01 Singapore 089522 Tel: (65) 6817 8750

## 分行及展厅

#### 上海

上海市长宁路1193号长宁来福士广场3号楼5楼

邮政编号:200051 电话:(86) 21 6278 8888

#### 北京

北京市朝阳区广渠路18号院世东国际中心 1号12层1201-1202 1209-1214室

邮政编码:100022 电话:(86)10 8521 7588

#### 广州

广州市天河区林和东路285号 峻林大厦22层02单元 邮政编码:510610 由话:(86)20,3892,2422

#### 深圳

深圳市福田区深南大道2003号 华嵘大厦2009单元

邮政编码:518000

电话:(86) 769 8203 1111 ext 31300

#### 东葉

中国广东省东莞市塘厦镇 环市东路191号 邮政编码:523712 申话:(86)769 8203 1111

### 重庆

重庆市江北区江北嘴庆云路1号国金中心1号办公大楼6楼610

邮政编码: 400024 电话: (86) 23 6711 3598

### 香港

香港北角英皇道663号 泓富产业千禧广场22楼 申话:(852) 2828 6888

## Service Hotline

Mainland China: (86) 800 820 6073 | (86) 400 686 8073

## 客户服务热线

中国大陆:(86) 800 820 60/3 | (86) 400 686 80/3

香港及亚太区: (852) 2828 6000







WeChat 微信